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Kære Carsten 
 
Jeg mener der mangler en sag på dagsordenen til forretningsudvalgsmødet på tirsdag. Jeg har gentagne 
gange korresponderet med Bent Hansen vedrørende oplysninger om responstider i Thyborøn og Harboøre. 
Desværre uden indholdsmæssigt svar. Det var den sag, jeg nævnte under mandagens forhandlingsmøde. 
 
Bent Hansen har to gang henvist til, at sagen kan drøftes på mødet den 8. februar, hvilket jeg har tolket, som 
at sagen ville komme på dagsordenen. Det er ikke nok, at sagen blot uformelt drøftes under evaluering af 
det præhospitale område.  
 
Må jeg gå ud fra, at der kommer en tillægsdagsorden med den samlede korrespondance om sagen? Må jeg 
samtidig gå ud fra, at sagen rundsendes til alle, der modtager dagsordener og ikke forretningsudvalg og 
resten af regionsrådet? Sagen er ikke en *sag. 
 
Mvh 
Poul 
 
Med venlig hilsen 
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